



Credit: Ulrich Meyer / TUM

Deutsch:

Ich bin völlig begeistert von unseren Teams im Bereich Autonomes Fahren. Was dort alles an kreativen Ideen, Innovationen und Verbesserungen entsteht, ist weltweit mehr als nur konkurrenzfähig. Der TUM-Sieg bei der ersten Indy Autonomous Challenge hat enorme Motivationskräfte freigesetzt und Entwicklungsschübe ermöglicht. Und inzwischen sind daraus die Start-ups @Driveblocks und @Fernride entstanden, die das neue Know-How auch wirklich in den Alltag bringen. Vom Studium zur Gründung – das ist unser unternehmerischer Strategieansatz.

English:

I am completely thrilled with our teams in the field of autonomous driving. The creative ideas, innovations and improvements being developed there are more than just competitive worldwide. The TUM victory in the first Indy Autonomous Challenge has released enormous motivational forces and enabled development thrusts. And in the meantime, the start-ups @Driveblocks and @Fernride have emerged from this, which actually bring the new know-how into everyday life. From study to start-up - that is our entrepreneurial strategy approach.

[Technische Universität München](#) [Alexander Wischnewski](#) [Dr. Stephan Matz](#) [Jean-Michael Georg](#) [#startups](#) [#entrepreneurship](#) [#autonomous](#) [#universität](#) [#softwareengineering](#) [Indy Autonomous Challenge](#)

